
 

 מר מושון גבאי ,דבר יו"ר הוועדה

 ,תושבים יקרים

 אני מסכם כשנה וחצי מאז שנכנסתי לתפקידי כיו"ר ועדת בית הכרם.  בימים אלה 

עם כניסתי לתפקיד הצבתי מס' יעדים ומטרות בהם התמקדתי בתקופה זו, 
 וחתרתי בנחישות להשיגם:

 מתן שירות נאות והולם לתושבים.  .1
 עובדים חדשים בתפקידים חיוניים לוועדה. ייצוב הוועדה, קליטת .2
כולל מתן כלים ותנאי עבודה נאותים שיאפשרו עבודה ור בתנאי עבודה פשי .3

 .כולל מעבר למשרדים חדשים תקינה ומתאימה לרווחת העובדים והקהל
שיפור מהותי של "תדמית" הוועדה והחזרת האמון של הוועדה לתושבים  .4

 ומקבלי השירות.
תוכניות בינוי ומתחמי בניה לכלל הישובים שמטרתם להכין קידום וייעול  .5

 תוכניות למגורים ולמסחר שהציבור בישובים ראוי להם.

אני שמח שהצלחתי במרבית המטרות שהצבתי בתחילת דרכי, ואכן הצלחנו לייצב 
 את הוועדה במרבית היעדים, והכל לטובת שירות נאות לתושבים ולרווחתם.

ר רואה בכם כשותפים מלאים לכל מה שקורה בוועדה.  תושבים יקרים, אני כיו"
חשוב לי מאוד שיתוף הפעולה שלכם, אתם הנדבק החשוב ביותר ולמענכם אנחנו 

 קיימים ופועלים.

צוות העובדים יודע ומודע לתפקידו וייעשה כל מאמץ לקדם תוכניות ולפתור בעיות 
 יע לכם.כדי שלכם יהיו התשובות ותקבלו את השרות הטוב ביותר שמג

בהזדמנות זו, ברצוני להודות לכל חברי המליאה שהם שותפים מלאים בניהול 
הוועדה ועושים הכל שהוועדה תמלא את יעודה בצורה הטובה ביותר למען 

 התושבים.
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